

CMP/DEC/2015/0001
1 ديسمبر 2015

السيد حسن عبدالرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
ص.ب 9700
دبي – الإمارات العربية المتحدة
فاكس رقم: +971 43315148

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

الموضوع: جى إف إتش تستحوذ على إحدى أبرز مصانع الخبز و الحلويات فى السعودية

تود مجموعة جى إف إتش المالية إشعار السادة المساهمين والأسواق عن اتفاق شركتها التابعة "GFH كابيتال المحدودة" للاستحواذ على واحدة من أكبر مصانع الخبز والحلويات بالمملكة العربية السعودية مقدرة بقيمة 50 مليون دولار أمريكي.

تأسست الشركة في عام 1984، وهي الآن من كبرى منتجي الخبز والحلويات في المملكة العربية السعودية، حيث تقوم بتوظيف ما يقارب 300 عامل وبتوريد منتجاتها إلى أكثر من 3000 عميل عبر مختلف أنحاء المملكة من خلال شبكة توزيع ضخمة.

تضم قائمة كبار عملاء الشركة عدد من سلاسل المواد الغذائية والمطاعم والفنادق من فئة الخمس نجوم. هذا وقد سجلت الشركة معدلات نمو مطردة عاما بعد عام، حيث ارتفعت إيراداتها بمعدل نمو سنوي مركب بنسبة 11% خلال الفترة من 2010 إلى 2014، ومن المتوقع أن تحافظ الشركة على هذا المعدل من النمو خلال فترة الاستثمار.

هذا ومن المتوقع أن تنعكس هذه الصفقة إيجابياً على النتائج المالية للمجموعة.

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،،



نبيل ميرزا

مدير إداري للإلتزام ومكافحة غسيل الأموال



CMP/DEC/2015/0001

1st December 2015

Mr. Hassan Al Serkal
EVP, COO – Head of Operations Division
Market Operations Division
Dubai Financial Market
P.O Box 9700
Dubai - United Arab Emirates
Fax: +971 4331 7309

Dear Mr. Al Serkal,

Subject: GFH Acquires Market Leading Bread and Sweets Producer in KSA

GFH Financial Group (“GFH”) would like to inform its shareholders and the markets that its Dubai-based subsidiary, ‘GFH Capital Limited’ has announced that it has agreed to acquire a market leading bread and sweets producer in the Kingdom of Saudi Arabia (“KSA”) for a transaction value of US\$50 million.

The Company was established in 1984 and is a leading industrial scale producer of bread and sweets, employing around 300 staff and supplying to over 3,000 clients across the Kingdom through its extensive distribution network. Some of the Company’s flagship customers include leading fast food chains and five star hotels. The Company has reported strong, consistent growth year after year with revenues increasing at a CAGR of 11% between 2010 and 2014. The company is expected to maintain this level of growth over the investment period.

The transaction is expected to reflect positively on the Group’s financial results.

Yours Sincerely,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Nabeel Mirza', enclosed within a blue rectangular box.

Nabeel Mirza
Compliance Director & MLRO